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نشست خبری دکتر تاجیک، مدیر شبکه بهداشت شهرستان ری با 

خبرنگاران باهدف قدردانی از زحمات اصحاب رسانه و ارائه گزارشی 

از نحوه استقرار نظام جامع سلامت در شهرستان ری برگزار شد.

نشست خبری دکتر تاجیک مدیر شبکه بهداشت این شهرستان 

در محل ستاد  روز چهارشنبه 10 شهریور 95  با خبرنگاران 

شبکه برگزار شد.

در این نشست خبرنگارانی از دفتر خبرگزاری صداوسیمای شهرستان 

ری، روزنامه های اطلاعات و همشهری محله و خبرگزاری های 

ایرنا، ایلنا و بسیج حضور داشتند.

ابتدا دکتر تاجیک ضمن خیرمقدم به حاضران، از زحمات خبرنگاران 

قدردانی کرده و با اشاره به نقش مهم آنان در اطلاع رسانی گفت: 

در  مختلف  برنامه های  پیشبرد  در  مهمی  بسیار  نقش  رسانه ها 

جامعه دارند. به عنوان مثال وقتی مردم در رسانه ای بخوانند که 

یک رستوران به دلیل مشکلات بهداشتی و شکایت مردمی پلمپ 

شد، متوجه می شوند که می توانند مشکلات موجود در واحدهای 

تهیه و توزیع مواد غذایی و خوراکی را از طریق سامانه خبر دهند. 

از این مثال ها زیاد وجود دارد و همه این ها بیانگر تأثیر مهم و 

فراوان رسانه ها بر مردم است.

تأثیر مهم و فراوان رسانه ها بر مردم

نشست خبری مدیر شبکه بهداشت شهرستان ری با 
خبرنگاران برگزار شد
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اهمیت  مورد  در  ادامه  در  بهداشت شهرستان ری  مدیر شبکه 

گفت: همکاری  و  کرد  رسانه ها صحبت  با  سازمان ها  همکاری 

دوجانبه سازمان های مختلف با رسانه ها می تواند در اجرای بهتر 

برنامه ها مؤثر باشد. ما می توانیم از تأثیر رسانه ها بر مردم استفاده 

برنامه های  با  را  مختلف  اقشار  دقیق،  رسانی  بااطلاع  و  کنیم 

مختلف آشنا کنیم.

در ادامــه دکتــر تاجیــک گزارشــی در مــورد فعالیت های شــبکه 

بهداشــت در دولــت تدبیــر و امیــد ارائــه کــرد. در ایــن گــزارش 

ــازی و  ــه بهداشــت های نوس ــا و خان ــز، پایگاه ه ــورد مراک در م

ــرای ایــن کار، جــذب نیــرو  بازسازی شــده، بودجــه مصرفــی ب

به منظــور توســعه خدمــات و تأمیــن وســایل و تجهیــزات بــرای 

مراکــز صحبــت شــد.

مدیر شبکه در این رابطه گفت: بی شک هیچ کس دوست ندارد 

مراجعه  واحدی  به  درمانی  و  بهداشتی  دریافت خدمات  جهت 

کند که امکانات و تجهیزات کافی و لازم را ندارد. همین موضوع 

دلیل اصلی نوسازی و بازسازی واحدهای محیطی بود که در نظام 

نوین سلامت موردتوجه مسئولان قرار گرفت و خوشبختانه در 

شهرستان ری با موفقیت کامل اجرا شد.

سامانه سیب مسئله بعدی بود که در این نشست به آن اشاره شد. 

تاجیک در این رابطه گفت: پرونده الکترونیک و ثبت اطلاعات 

بزرگی است که در کشورهای  بسیار  مردم در یک سامانه کار 

محدودی انجام می شود و ما خوشحال هستیم که این مهم در 

کشور عزیز ما در دست اجراست.

مدیــر شــبکه بهداشــت بــه مشــکلات اجرایــی اســتقرار ســامانه 

ســیب اشــاره کــرد و گفــت: پراکندگــی واحدهــای بهداشــتی 

و تجهیــز همــه آن هــا بــه اینترنــت اولیــن مشــکل در اجــرای 

برنامــه بــود کــه بــا تــلاش واحدهــای مختلــف شــبکه موفــق 

ــود  ــان ب ــوزش کارکن ــدی آم ــه انجــام آن شــدیم. در گام بع ب

کــه بــا برپایــی چندیــن دوره کلاس آموزشــی و حضــور مــداوم 

کارشناســان جهــت رفــع اشــکال موفــق شــدیم ایــن مرحلــه 

ــی پشــت ســر بگذاریــم و هم اکنــون مراقبیــن  ــا خوب را نیــز ب

ــای بهداشــت مشــغول  ــا و خانه ه ــز، پایگاه ه ســلامت در مراک

ثبــت اطلاعــات خانوارهــا در ایــن ســامانه هســتند.

در ادامه خبرنگاران سؤالات خود را مطرح کرده و پاسخ های لازم 

از طرف مدیر شبکه ارائه شد.

نحوه نظارت بر واحدهای مختلف صنفی و درمانگاه ها و مطب ها، 

نظارت  نحوه  درمان شهرستان،  و  بهداشت  بخش  دو  همکاری 

پلمپ  قانونی  مراحل  و  درمانگاه های خیریه  و  بیمارستان ها  بر 

از سوی  که  بود  مهم ترین سؤالاتی  غیربهداشتی  واحدهای 

خبرنگاران مطرح شد.

در پایان مدیر شبکه با تقدیم هدایایی از زحمات اصحاب رسانه 

قدردانی کرد.

کمیته دانشگاهی کنترل عفونت در معاونت درمان برگزار شد

اولویت مهم حوزه کنترل عفونت، آموزش 
گروه های مختلف




